
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 5 november 2017

Aanwezig: Aderik, Aiko, Anthe, Arne J, Arne VDK, Bart, Benjamin, Dries DP, Karim, Kristien, Lise,
Marnik, Milko, Raf, Ruben, Samuel, Siebe, Stephanie, Wieter

Waarnemer: Aram, Joran, Judith (vanaf 22.20u), Maxim, Milan, Oberon

Verontschuldigd: Simme

Afwezig: Yana

De vergadering wordt geopend om 22.07 u.

Goedkeuring agenda

De puntjes Halftime, Wasmuntjes IFB en Datum WWO worden toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt Uit te voeren door Gedaan
BTW uitzoeken Aiko Nee
Workplace voorstellen Karim Nee
Uitzoeken wanneer eerste test ej’s is EJW Ja
Verzekering Michaël Lise Ja
Michaël toevoegen aan de nodige dingen Webteam Nee
Inschrijvingen cantus bekijken Siebe + Webteam Ja
Machinezaal bekijken + offerte Alma catering Wieter Ja
Postenfiches op wiki en docuwiki Postenverantwoordelijken Nee
Docuwiki juist indelen Postenverantwoordelijken + werkgroepen Nee
Badjassen uitzoeken Karim Ja
Schans voor het Gele Huis maken Arne VDK Nog mee bezig
Investeringen aankopen Materiaal Nog mee bezig
Beamer opsturen Lise Nee
Rondgaan TAP-kaarten Arne J en Samuel Nee
Evaluatie afgelopen activiteiten op docuwiki Activiteitenverantwoordelijken Nee
Nadenken internationale studenten aantrekken Arne J, Yana, Kristien Nee

� Karim heeft de badjassen eens bekeken en als we ze ergens willen bestellen kost het minstens 50 euro. Een
goedkopere optie is om badjassen te gaan kopen bij de Zeeman en deze dan te laten bedrukken bij Decathlon.
Het zou dan 27 euro per man zijn en dan zijn er ook nog 25 euro opstartkosten die onder iedereen verdeeld
zouden worden. Karim gaat eens mailen naar Decathlon.
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� Materiaal heeft de croquemachines aangekocht. De rest van de aankopen zal eerder onder de posten verdeeld
worden. Webteam kan bv. best de routers en switches kopen.

� We gaan de beamer niet gratis kunnen laten repareren. Volgens Fanne valt de beamer na een paar minuten
uit met de melding dat de lamp defect is. Het is mogelijk dat dit veroorzaakt wordt door een kapotte
ventilator. Milan wil er wel eens naar kijken.

Mededelingen

� Karim gaat morgen de T-shirts en de pulls ophalen bij The Stuff, samen met Marnik.

� Er zijn twee mogelijke data voor de HOKO TD: 1 maart en 8 mei. 1 maart valt in de cantusweek en op
8 mei houden we onze beachvolley. Aangezien het een zware activiteit is met veel shiften is 8 mei ook al
redelijk laat. Er zal eerst gevraagd worden aan Alma of 1 maart goed is, anders wordt het 8 mei. Er wordt
in totaal 5000 euro in de activiteit gestoken. 2000 euro komt van VTK. Wij hebben 250 euro inbegroot,
maar er moet nog afgesproken worden binnen Scientica hoeveel het exact zal worden. Er moet ook nog één
persoon van ons presidium in de werkgroep stappen. Karim, Arne J, Samuel en Raf hebben interesse.

� Binnenkort zullen er postenevaluaties plaatsvinden. Er komt een anonieme Google form waar je opmerkingen
kan geven over de posten. Lise en Aiko gaan dit lezen en doorgeven aan de postenverantwoordelijken. Daarna
zitten de posten samen.

Halftime

Er is een persoon die graag wil meedoen met Halftime, maar nu eigenlijk toegepaste informatica studeert. Aange-
zien de Halftimewerking een algemeen budget krijgt en geen budget per persoon zoals bij andere jaaractiviteiten,
is het eigenlijk aan de werking zelf om te beslissen of ze dit budget willen steken in mensen die geen Winarichting
meer studeren. Probeer er wel niet te veel andere mensen bij te betrekken.

Updates

PR

Rebus wil mailing en facebookposts. Delaware wil ook met ons samenwerken, maar ze zijn nog aan het bekijken op
welke manier. Devoteam heeft nog altijd niet geantwoord. PR is momenteel niet actief bedrijven van de campagne
aan het contacteren. Luciad had toen wel gezegd dat ze interesse hadden. PR kan ook best bedrijven contacteren
die ons niet wilden sponsoren tijdens de campagne, maar wel interesse hadden om dit onder het jaar te doen.
Verder moet Sarah aan de jobfair beginnen.

Bar

De barpagina staat online.

Raden

Scientica

Er zijn activiteiten geëvalueerd, waaronder het infomoment van de skireis. Er is gebleken dat de Maximo een
degelijk alternatief is voor het Elixir om het Scienticafé te houden. Het tweede Scienticafé zal rond de skireis
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draaien en er zullen Jägerbombs zijn. Alle mensen die minstens twee shiften hebben ingevuld voor de massacantus
mogen naar de testcantus op maandag om 20u in de tent. Ekonomika wil graag helpen met de International Party,
maar het zal niet doorgaan in de Dulci. Binnen twee weken gaat het Scienticaweekend door.

LOKO AV en WV

Er zijn enkele wijzigingen aan de statuten en het HR goedgekeurd. Deze hadden voornamelijk te maken met de
interne werking. Ook is het diversiteitsplan voorgesteld. Verder is er de actie PET-free Faculty. Het is de bedoeling
om in kaart te brengen waar er waterkraantjes zijn en om drinkbussen te promoten.

Stura

De volgende keer komt er iemand praten over de herindeling van het academiajaar. Om dat voor te bereiden is
er een beleidsnota besproken. Ook is het beleid rond diversiteit voorgesteld. Verder wil Stura bekijken of het
mogelijk is om de Agora 24 uur open te houden, zodat mensen die ’s nachts studeren hier ook kunnen studeren.
Aaron Soens heeft ook ontslag genomen.

Datum WWO

Normaal gezien ging de WWO doorgaan op 20 november. Deze datum was echter niet doorgegeven aan Art, want
de WWO stond eerst op een andere datum. Art kan niet op 20 november, maar wil er wel zelf bijzijn (anders ging
hij onafhankelijk een olympiade organiseren). De WWO wordt dus verplaatst naar 21 november. Dit is dezelfde
dag als de wrapeetstand en de EJW fakbartocht, maar de WWO zal gedaan zijn voor de fakbartocht begint.

Evaluatie afgelopen activiteiten

24 urenloop

Loopstand

De opbouw is redelijk vlot verlopen. Er waren geen klimtouwen voorzien, dus die moesten nog gekocht worden.
Op sommige momenten was er veel volk aanwezig bij de opbouw, waardoor het moeilijk werd om te delegeren.
De shifters waren heel blij dat er eten voorzien was. In het vervolg moeten de schermen 2 à 3 maand op voorhand
aangevraagd worden, zeker aangezien het moeilijk is om ze ergens anders te huren. Volgend jaar moeten de platen
ook vroeger gehaald worden, zodat het schilderen vroeger kan gebeuren. Eigenlijk waren er dit jaar iets te weinig
platen, maar dat is opgelost. Het is beter om er volgend jaar iets meer te kopen, want het kan geen kwaad als
er enkele over zijn. De platen waren ook heel flexibel en gingen dus erg bol staan als er wind was. Volgend jaar
moeten ze beter vastgehangen worden, zodat ze zeker niet kunnen losvliegen. De brandweer was niet zo tevreden
met onze spots. Deze werden echt enorm warm, dus die kunnen volgend jaar best niet meer gebruikt worden. We
hebben heel veel complimenten gekregen over het tweede verdiep. Misschien kan volgend jaar het werk best meer
verdeeld worden onder Sport en Materiaal.

De eerstejaars waren niet zo gemotiveerd om te lopen, waardoor het ’s nachts heel moeilijk was om genoeg lopers
te hebben. Er zijn wel een aantal mensen die heel veel hebben gelopen. Volgend jaar moet er terug een nacht-
loopschema ingevoerd worden. Ook al staat daar maar 2 of 3 man op, dat is toch al beter dan niets en zo hebben
mensen ook een beter zicht op wanneer ze best komen lopen. Er was wel een blad met telefoonnummers van
mensen die gecontacteerd mochten worden als het nodig was, maar dat is op een bepaald moment verloren geraakt.

De sjaals zijn vlot verkocht geraakt. De eerste computershift zou volgend jaar misschien een halfuurtje vroeger
mogen beginnen, want nu was er heel weinig tijd om te leren werken met het programma. Er mag ook een optie
komen in het programma om op het moment zelf nog een riching toe te voegen, want nu waren de master Statistiek
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en de master Sterrenkunde niet gëımplementeerd. Het prioriteitssysteem werd voornamelijk gehanteerd als Robin
B en Arne J aan de PC zaten. Als het spannend was, heeft Robin er ook wel op toegekeken. Misschien is het naar
volgend jaar toe toch geen slecht idee om een maximumtijd te hanteren als er genoeg volk aanwezig is. Dit was
nu eigenlijk ook al een beetje het geval toen we VRG aan het inhalen waren. Dan verliezen we wel onze charme,
maar langs de andere kant moet je een keuze maken tussen meegaan met de trend of zakken in het klassement.

Alle shifters zijn komen opdagen voor de afbraakshift. Het was niet zo handig dat de shifters steeds naar het
Gele Huis moesten, want dat duurde vrij lang. Er waren ook plots geen karren meer, omdat die allemaal bij de
eetstand waren, terwijl de loopstand wel het meeste heeft om te vervoeren. Het einde van de afbraak heeft nog
lang geduurd, omdat er maar één heftruck was en LOKO deze het grootste deel van de tijd zelf gebruikte. Omdat
het zo traag ging, zijn de shifters op het einde ook gewoon weggestuurd. Bij de afbraak van Industria waren
sommige mensen het afgetrapt, dus Dries DP, Karim en Raf zijn daar nog gaan helpen. Na de afbraak stonden
er nog veel vuilzakken in de living. Het is de bedoeling dat de living hygiënisch blijft, dus dan is het beter dat je
ze in het Gele Huis zet. De loopstand heeft voorlopig 210 euro boven begroting gedraaid, maar er moeten nog
enkele facturen komen.

Eetstand

Er waren enkele dingen vergeten in de begroting, bijvoorbeeld vuilzakken, sponzen en sauzen. Samuel gaat nog
eens kijken wat er exact vergeten was en dat dan op de docuwiki zetten. De bordjes waren ook kwijt, dus Milan is
er nieuwe gaan halen, maar daarna zijn de oude toch teruggevonden. Er staan dus heel veel bordjes in de kelder. Er
waren ook nog veel eieren over. De chocomelk is ook niet opgeraakt, waarschijnlijk door het goede weer. De pasta
is niet opgeraakt omdat ze gedurende een paar uur dachten dat de pasta op was, maar dat was eigenlijk niet zo.
Verder verliep de communicatie tussen de eetstand en de gang heel moeizaam. Volgend jaar kan er best tijdens de
drukke uren een extra shifter in de eetstand staan zodat de verantwoordelijke zich enkel moet bezighouden met de
communicatie. ’s Nachts stonden er ook minder vervoershiften gepland, terwijl het dan eigenlijk het drukste was
en er ook het meeste tijd verloren ging aan de oversteek. ’s Nachts mag er dus ook eventueel nog een extra persoon
op de vervoershift staan. Er moet in ieder geval altijd iemand van de vervoershift op de gang kunnen blijven,
want de deur staat open en er is vaak niemand anders op de gang. Om de communicatie makkelijker te maken,
zou het heel handig zijn als er volgend jaar walkie talkies zijn of bijvoorbeeld een oude gsm die in de eetstand blijft.

Er is heel wat voedsel weggegooid uit de diepvries omdat er plaats moest zijn voor de hamburgers. Er is vooral
overschot van vorig jaar weggesmeten. In het vervolg moeten we hier eerder naar kijken zodat er nog dingen
kunnen doorverkocht of weggegeven worden. Er wordt best ook gewoon iemand binnen Materiaal aangesteld om
het hele jaar door na te kijken wat er bijna gaat vervallen. Bij de eerste kookshiften was er geen verantwoordelijke
aanwezig en het was niet duidelijk waarmee de shifters moesten beginnen. Het was eigenlijk niet zo handig dat er
drie verantwoordelijken waren. Dit maakte de communicatie soms erg moeilijk. Het was wel goed dat er nu een
werkgroep was voor de eetstand in plaats van het allemaal over te laten aan Cultuur. Meerdere verantwoordelijken
zijn geen slecht idee, maar misschien kan het toch best beperkt worden tot twee verantwoordelijken. Er moeten
vooral veel duidelijkere afspraken gemaakt worden en het moet heel duidelijk zijn voor de shifters wie op welk
moment verantwoordelijk is.

In de eetstand zelf is alles vrij goed verlopen. De shiften waren goed ingevuld. Alle Bicky’s zijn verkocht geraakt.
Het is volgend jaar misschien niet echt de moeite om de Bicky’s nog aan 80 cent te houden, maar dat moet de
ploeg van volgend jaar beslissen. De calamares waren misschien niet zo ideaal omdat ze een beetje plat werden in
de microgolf. Desondanks waren ze wel heel populair. De meningen over de pasta waren verdeeld. Het was leuk
dat er een spandoek was, dus dat is zeker voor herhaling vatbaar. Als het regent kan de verf wel gaan uitlopen.
Het is een beetje spijtig dat de eetstand uiteindelijk toch niet echt is ingekleed in het thema. In het vervolg moet
hier vroeger over nagedacht worden. De afbraak van de eetstand is goed verlopen. Er moeten volgend jaar wel al
meteen shiften aangemaakt worden om de living en de gang achteraf nog op te ruimen. De eetstand heeft 160
euro onder begroting gedraaid.

4



Post 24 urenbar

Er was heel weinig volk. Het gratis vat is zelfs niet opgeraakt.

Croque eetstand

Er was te weinig ham, maar dat is bijgekocht. De rij ging heel moeizaam vooruit. Dit kwam waarschijnlijk door
het feit dat sommige mensen 6 croques tegelijk bestelden. Volgend jaar kan er best een regel komen dat je er
maximum 2 tegelijk mag kopen. Nu stonden er eigenlijk ook te veel shifters voor het aantal croquemachines. Het
is normaal gezien wel haalbaar om volgend jaar bv. met 10 croquemachines te werken en dan wordt de wachttijd
nog meer ingekort. Het is ook een goed idee om volgend jaar bordjes te voorzien waar mensen saus op kunnen
doen. Eventueel moet er ook eens nagedacht worden hoe we hygiënischer met het eten kunnen omgaan, want nu
raakt iedereen dat gewoon aan met zijn handen.

Ruben had 5 croquemachines besteld om op de eetstand te gebruiken, maar deze zijn verloren geraakt. Uiteindelijk
waren er genoeg mensen die hun machine wilden uitlenen, dus bedankt aan die mensen. Verder zijn er ondertussen
heel wat nieuwe dingen bijgekomen waar je aan moet denken bij de opbouw van een eetstand (Humasol, verschil-
lende plakkaatjes,...), dus Wieter gaat hiervoor een checklist maken. De marshmallows die over zijn, kunnen bij
de volgende eetstand gebruikt worden om als beloning te geven aan de mensen die hun bakje hergebruiken. De
eetstand heeft 10 euro boven begroting gedraaid.

EJW Halloween

Er waren ongeveer 20 eerstejaars. Er was nog een zak snoep over en er was ook nog veel chocomelk over. Er is
twee keer een gsm verloren geraakt. De eerste is vrij snel teruggevonden, maar naar de tweede is nog heel lang
gezocht. Misschien kunnen waardevolle spullen in het vervolg best verzameld worden. De activiteit heeft 16 euro
boven begroting gedraaid.

Barcantus

De sangria sloeg goed aan, maar zorgde ook voor luidruchtige mensen. Siebe wil nog eens graag benadrukken dat
presidium zich hoort te gedragen op cantussen, anders zal hij mensen beginnen weigeren.

Cantusbar

De muziekinstallatie was kapot en we waren daar niet over ingelicht. We hebben dus onze eigen box moeten
gebruiken. Aderik gaat dit laten weten aan Alma. Doordat de muziek stiller was, was er ook minder sfeer. Er
stond dan ook veel volk buiten. Verder zijn Arne VDK zijn EHBO skills goed van pas gekomen, want een van de
mensen uit Leiden is onwel geworden. Misschien is een barcantus toch geen ideaal concept, omdat er enorm veel
gedronken werd. Eventueel is het een idee om de cantus nog meer in te korten. Het is in ieder geval niet zo leuk
voor mensen die niet naar de cantus geweest zijn om aan te komen op een bar waar iedereen al zat is.

Locatie Winabar

We moeten beslissen of we dit semester de Winabar willen verhuizen naar de Gnorgl. We zouden volgende week
onze eerste bar in de Gnorgl kunnen houden. De week daarna is de Gnorgl niet vrij, dus moeten we sowieso nog
een bar in de Alma doen. Vanaf daarna kunnen we altijd op woensdag de Winabar in de Gnorgl houden. Enkel de
laatste bar van het semester (Wina The Pooh bar) zou op dinsdag moeten doorgaan. De afspraak is dat we drank
van de Gnorgl verkopen aan hun prijzen. Als we het op voorhand laten weten, kunnen we wel onze eigen promo’s
doen. Als dit semester goed zou verlopen, wordt er een contract opgesteld en kunnen we volgend semester steeds
op woensdag de Winabar in de Gnorgl houden. We gaan dit semester wel al een waarborg moeten betalen. Dit
semester hebben we nog geen contract, maar als er iets gebeurt is dit de complete verantwoordelijkheid van de
Gnorgl. Het is een goede oplossing voor nu, maar misschien niet voor op lange termijn. Het heeft echter niet veel
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zin om de discussie voor op lange termijn nu al te houden. Dat kunnen we pas doen als we al enkele bars in de
Gnorgl hebben gedraaid. Moest het toch goed aflopen bij de Gnorgl, dan kunnen we altijd terug naar de Alma,
maar dat gaat waarschijnlijk wel duurder worden. Er moet dus best nog steeds gewerkt worden aan een back-up
plan. We houden een stemming (via handopsteking) om te beslissen of we vanaf 29 november de Winabar in de
Gnorgl houden. Er zijn 19 stemgerechtigden.

� Voor: 18
� Tegen: 0
� Onthouding: 1

De verplaatsing naar de Gnorgl is goedgekeurd.

Nu moeten we nog beslissen of we de bar van 15 november in de Gnorgl of in de Alma willen laten doorgaan. De
week erna zal de bar namelijk sowieso terug in de Alma doorgaan en dit kan verwarrend worden voor de leden.
Langs de andere kant heeft LBK wel hun kalender aangepast zodat we op 15 november daar onze bar zouden
kunnen houden. Oorspronkelijk was er gepland dat op 15 november de Provinciezuip zou doorgaan en op 22
november de Galabar. Als we echter beslissen om op 15 november de bar in de Gnorgl te houden, dan kunnen we
deze barren misschien omwisselen, zodat we cider kunnen verkopen op de Galabar (zonder een boete van Alma
te riskeren). Anderzijds is de Provinciezuip een vrij eenvoudige bar, wat wel makkelijker zou zijn om de Gnorgl
te leren kennen. De Alma is ook wel ruimer en iets chiquer voor een Galabar. Barteam geeft dan ook als advies
om de bar van 15 november in de Gnorgl te doen, maar om geen kalenderwissel te doen (dus Provinciezuip op
15 november en Galabar op 22 november). De Barpagina kan nu gebruikt worden om te communiceren waar
de Winabar zal doorgaan. Uiteindelijk hebben we vorig jaar ook een Winabar in de Sportzak gehouden en dat
is ook gelukt. Hoe sneller we naar de Gnorgl gaan, hoe sneller we dit kunnen beginnen evalueren. We houden
een stemming via Schulze. Er zijn drie opties: ofwel op 15 november de Galabar in de Gnorgl houden en op 22
november de Provinciezuip in de Alma houden, ofwel op 15 november de Provinciezuip in de Gnorgl houden en
op 22 november de Galabar in de Alma houden, ofwel beide bars in de Alma houden (dan gaan de bars gewoon
door zoals op de kalender staat). Er zijn 19 stemgerechtigden. Het resultaat:

1. Galabar in Gnorgl, Provinciezuip in Alma
2. Provinciezuip in Gnorgl, Galabar in Alma
3. Beide in Alma

We doen dus op 15 november de Galabar in de Gnorgl en op 22 november de Provinciezuip in de Alma.

Er moeten per avond 6 stewardshiften ingevuld worden. Zeker in het begin is het de bedoeling dat er steeds 1
persoon van barteam op elke shift staat. Shifters krijgen drie gratis consumpties (met een maximaal bedrag van
6 euro) die op dezelfde avond gebruikt moeten worden. Er zal zo snel mogelijk een shiftenlijst online komen voor
het hele semester. Er bestaat een stewardopleiding die vrijblijvend gevolgd kan worden.

Activiteiten in de nabije toekomst

Hallowinabar

Er zal Kir aanwezig zijn. Dit is eigenlijk witte wijn met crème de cassis, maar omdat crème de cassis sterke drank
is, wordt dit vervangen door non-alcoholische cassis. Isabelle, Milko en Samuel draaien de bar. Maandag wordt
de pompoensoep gemaakt. Er komen nog shiften om deze uit te delen op de bar.

Tapcursus

Komt in orde. Simme zal toch zelf meekunnen.
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Duocantus

Er zal in totaal 100 man binnengelaten worden. Er is nu 74 man ingeschreven van Wina, maar nog maar 6 man
van Eoos. Op voorhand was er afgesproken dat Eoos 30 plaatsen zou krijgen, maar die gaan ze waarschijnlijk
niet gevuld krijgen. Er is iets raars gebeurd met de begroting, want we hadden eigenlijk -70 euro inbegroot, maar
volgens de begroting gaat er 80 euro winst zijn.

LAN-party

De Wii van Judith zal gebruikt worden. Zij heeft wel enkel Just Dance, dus andere mensen mogen nog spelletjes
meenemen. Webteam moet proberen de routers en switches op tijd aan te kopen, zodat ze dan al gebruikt kunnen
worden. Indien dit toch niet mogelijk is, moet het materiaal op tijd aangevraagd worden bij VTK. Seppe zal de
Webteamer van dienst zijn bij de opbouw. Het zal een standaard LAN-party worden. Er kunnen eventueel wel
nog wat gezelschapsspelletjes voorzien worden. Seppe had voorgesteld om zijn desktop mee te nemen en daar
servers op te draaien voor Minecraft etc. Dit is echter niet echt nodig, want op de campagne is dit amper gebruikt.
Oberon bespreekt het nog eens met Seppe. Ook moeten de shiften goed op tijd online komen.

Teambuilding

Er zal een groot spel gespeeld worden en daarna kan iedereen nog gezellig in de living blijven zitten. Er wordt
chips, drank en materiaal voor het spel inbegroot. De teambuilding zal rond 20u beginnen. Mensen die pas later
kunnen komen, kunnen achteraf nog aansluiten bij het spel.

Schachtenconvent

Komt in orde. Er zal Jack-Op en Stella worden verkocht aan inkoopprijs.

Gemaskerde bar

De begroting is doorgestuurd en het tekstje wordt deze avond nog geschreven zodat het in de Winagenda kan.
Tobias wou wel foto’s nemen, maar er moet nog gevraagd worden of hij ook een week vroeger kan. Er zullen
enkel foto’s genomen worden in de bar en er komt dus geen aparte photobooth, omdat Tobias dit nu eenmaal niet
allebei tegelijk kan doen. In het evenement moet duidelijk gecommuniceerd worden dat het om een galabar gaat.
De cider is van 10 cent naar 50 cent gezet, zodat er 30 euro is vrijgekomen voor de inkleding. Dit kan gebruikt
worden voor hapjes, maskertjes voor Barteam, etc.

Lezing Professor Lettinga

De begroting is doorgestuurd naar LOKO. Er moet zo snel mogelijk een evenement komen op Facebook, want de
lezing staat niet op de kalender. De aula is aangevraagd, maar er is nog geen tekstje en ook geen shiftenlijst.

Wasmuntjes IFB

Arne J zou graag wasmuntjes aankopen om de truitjes van de IFB te wassen in de Waag. Hier zou ongeveer 32
euro voor nodig zijn. We keuren het goed en zullen het verder bekijken in de herbegroting.
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Activiteiten in de verre toekomst

Kerstfeestje

Het Celestijntje is ook niet beschikbaar op andere dagen. Ook de Machinezaal is niet beschikbaar. Wieter heeft nog
gezocht naar andere zalen, maar heeft geen enkele gevonden die geschikt is. We besluiten dus dat het kerstfeestje
definitief in de Alma doorgaat. Er is een offerte aangevraagd voor Alma catering, maar daar is nog geen reactie op
gekomen. Het is vrij laat om op de volgende PV pas te beslissen of we voor catering of gourmet gaan. Gebaseerd
op de prijzen van de catering van vorig jaar, zou de catering 50 euro duurder uitdraaien dan gourmet. We beslissen
om gourmet te doen. Indien er net zoals vorig jaar 120 flessen wijn voorzien worden, draait het kerstfeestje 400
euro onder begroting. Om ons aan de begroting te houden, zouden we dus maar 80 flessen wijn mogen voorzien.
Wieter gaat wel eens mailen om te vragen of we onze eigen wijn niet mogen meenemen, omdat we Alma eigenlijk
uitkopen als we gourmet doen.

Cultuurreis

De vliegtickets zijn besteld. De Cultuurreis zal doorgaan van zaterdagochtend tot donderdagavond. De werkgroep
voor Cultuurreis had er echter geen rekening mee gehouden dat er op zaterdagochtend nog examens kunnen
doorgaan, waardoor vier mensen nog een examen hebben op het tijdstip van de heenvlucht. Tickets van Ryanair
kunnen niet geannuleerd worden. Deze vier zien het wel zitten om zaterdagavond nog af te komen. Dan zijn er
tickets van Eurowings aan 30 euro. Wina zal dit vergoeden. Het is ook een optie om gewoon vier mensen extra te
laten meegaan, maar dan gaat er echt wel veel volk mee en er is eigenlijk ook helemaal niet zoveel interesse meer.
Bas heeft afgezegd, dus er is momenteel nog één plaats vrij voor de reis. Het samenkomstmoment valt momenteel
samen met de lezing van Lettinga, dus we proberen om het te verplaatsen.

Lenteconcert

Catinca is begonnen met het zoeken naar artiesten. We zouden een mengpaneel nodig hebben voor het concert.
Er staat één in de kelder, maar dat werkt eigenlijk niet. We kunnen het eens aan Stijn vragen. Marnik bekijkt ook
of we het kunnen huren.

Goedkeuring charters

Het keldercharter bevat de volgend puntjes:

� Alles moet op de juiste plaats teruggezet worden.

� Afwas moet binnen de drie dagen gedaan worden.

� Afval moet binnen de drie dagen verwijderd worden en organisch afval mag niet in de kelder weggesmeten
worden.

� Geopend voedsel en geopende drank moeten naar de gang gebracht worden. Uitzonderingen zijn kruiden en
andere dingen die nog lang goed blijven als ze geopend zijn (denk logisch na).

� Karren moeten binnen de 24 uur uitgeladen worden.

Als je een eetstand organiseert, probeer dan te regelen dat het afval op de campus mag weggesmeten worden.
Indien dit niet mogelijk is, of indien je een andere activiteit organiseert, stuur dan een mailtje naar Materiaal om
afspraken te maken over het afval.
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Varia

� Aram: ‘De lezing staat bij intern op de kalender, maar dit moet bij GAK staan.’

� Marnik: ‘Waarom heb ik half 10 gezegd?’

� Arne VDK: ‘Samuel, you just lost the game. En incest is wincest.’

� Aderik: ‘Gaan we een AV doen maandag? Want dan had je een uur geleden een uitnodiging moeten
versturen.’

� Anthe: ‘Ik was vandaag op de boekenbeurs met Karim, Lise en Fanne en daar stond een koe en die heette
Haikoe.’

� Wieter: ‘Stop met mij Wietwiet te noemen.’

� Milko: ‘Sorry als ik wat geërgerd was vandaag. Komt er nog iemand mee naar de Plan Sjarel?’

� Maxim: ‘Ik heb aan mijn moeder moeten uitleggen waarom er spauw op mijn trui lag. Het was niet mijn
spauw trouwens. Het was van Pim of van die andere.’

� Arne J: ‘Ik heb dit weekend een taak moeten maken over ARP, dus Ulyssis, hit me up. Allemaal bedankt
voor jullie enthousiasme op de 24 urenloop. Aiko was op het einde zelfs aan het wenen. Ik wou eigenlijk de
top 3 van shifters aankondigen, maar ik heb het niet meer bekeken. Iedereen bedankt die hard heeft geshift.
Er waren een paar mensen waarvan ik echt verbaasd was. Ook bedankt voor de sportiviteit ten opzichte van
VRG. Robin heeft mij ook heel aangenaam verrast. Hij heeft dat echt keigoed gedaan. Enkel toen ik hem
vroeg om om half 8 op de opbouw te zijn, had hij het eventjes moeilijk.’

� Aiko: ‘Typisch Pim. LOKO is aan het kijken om geaffilieerd te worden met de stad Leuven, waardoor we
erkend zouden worden door de provincie en dus gratis dingen zouden kunnen ontlenen bij de provincie. Ik
was naar de Halloween TD geweest en Michaël Henskens en de andere man van Alma waren er ook. Die
waren een pintje aan het drinken, terwijl er droog Passoa Orange was. Dikke merci aan Judith en Maxim
en aan de andere mensen die shiftjes hebben ingevuld.’

� Lise: ‘Maandag is het ook LAN-party, dus we zullen om 20u beginnen met de PV en daarna de AV houden.
Arne J moet de lustrumwerkgroep op gang trekken en mailen naar de ouwzakken.’

� Raf: ‘Als je op de 24 urenloop die laatste bocht doorkomt, zie je door de struiken al standen en dan denk
je dat dat wel die van LBK zal zijn, maar het was gewoon die van ons. Dat die Leidenaren allebei kapot
waren begrijp ik trouwens wel. Ze hadden namelijk geen geld bij en ze vroegen of ze geld mochten lenen en
dat dan daarna overschrijven. Toen ik vroeg hoeveel ze moesten hebben, zeiden ze dat 20 euro per persoon
wel genoeg moest zijn, nadat we hadden gezegd dat de pintjes maar 1 euro kosten. Ik ga de map met alle
begrotingen delen op facebook, zodat je kunt zien wat de aanpassingen aan je begroting zijn.’

� Bart: ‘Ik wil straks een tekstje over de gemaskerde bar en ook het preseswoordje, anders is er geen tonneke
morgen.’

� Karim: ‘Vaes heeft vorige vrijdag zijn hoogtepunt van ongemakkelijkheid in de les bereikt. Ik had mij
overslapen en had nog maar 10 minuten om mij klaar te maken. Ik had daarom snel een doos dadels
meegenomen voor in de pauze. Ik was in de pauze dus van mijn dadels aan het eten. Vaes kwam toen naar
mij toe en zag dat Mathilde een soort van havermoutpapje bijhad. Hij zei: “Jullie twee zijn allebei zo van
die foodies, jullie moeten eens afspreken.” De hele rij was aan het schaterlachen en Vaes stond daar echt
zo van “Wat is er net gebeurd?”.’

� Benjamin: ‘Sterretje, doet een backflip, sterretje.’

� Dries DP: ‘We waren een afbraakshift van LOKO aan het doen en we hadden Maarten toegewezen gekregen.
Dat is echt een schatje. We hebben hem gepromoveerd tot papa van Wina en ook tot verantwoordelijke van
volgend jaar. Het was echt de leukste LOKO afbraak ooit, want we moesten eigenlijk gewoon achtergelaten
fietsen stelen. Merci trouwens om af en toe een dicussie die nu niet gevoerd moet worden te skippen.’
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Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Evaluatie afgelopen activiteiten op docuwiki Activiteitenverantwoordelijken 19/11/2017
Michaël toevoegen (+ Ruben verwijderen) Webteam 19/11/2017
Rondgaan TAP-kaarten Arne J en Samuel 19/11/2017
Meer uitleg over docuwiki Webteam 19/11/2017
Mailen naar Decathlon Karim 19/11/2017
Checklist eetstand maken Wieter 19/11/2017
Algemene checklist op docuwiki Karim 19/11/2017
Livingcharter maken Arne J 19/11/2017
Inventaris op docuwiki zetten Materiaal 19/11/2017
Nadenken internationale studenten aantrekken Kristien(+ Arne J + Yana) 19/11/2017
Mailen naar ouwzakken Arne J 19/11/2017
Mailinglijst ouwezakken (met e) maken Webteam 19/11/2017
Begrotingen delen Raf 19/11/2017
Beamer bekijken Milan Zo snel mogelijk
BTW uitzoeken Aiko Zo snel mogelijk
Postenfiches + docuwiki juist indelen Postenverantwoordelijken Zo snel mogelijk
Schans voor het Gele Huis maken Arne VDK Zo snel mogelijk
Investeringen aankopen Materiaal/Posten Zo snel mogelijk
Workplace voorstellen Karim In de loop van eerste semester

De vergadering wordt gesloten om 1.27 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op maandag 13 november 2017 om 20 u in de Winaliving.
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